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Vragen van het lid Raemakers (D66) aan de Staatssecretaris van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid over de problemen met het recht op dubbele 
kinderbijslag voor ouders met kinderen met autisme (ingezonden 12 juli 2018). 

Vraag 1
Ontvangt u ook signalen dat er door ouders met kinderen met autisme nog 
steeds veel willekeur ervaren wordt in het toekennen van dubbele kinderbij-
slag? 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel aanvragen er het afgelopen jaar zijn gedaan, 
hoeveel daarvan zijn toegekend, hoeveel daarvan zijn afgewezen, in hoeveel 
zaken er bezwaar is aangetekend en in hoeveel zaken dit bezwaar gegrond is 
verklaard? 

Vraag 3
Ontvangt u ook signalen dat de aanvraag voor ouders behoorlijk ingewikkeld 
is? Bent u bereid nader te onderzoeken hoe ouders beter ondersteund kunnen 
worden bij het invullen van het aanvraagformulier? Zo nee, waarom niet?
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